
 

 

 
 

 

 

 

SAMARBEIDSUTVALGET FOR 

FASTLEGEORDNINGEN I KARMØY (LSU) 
 

 

Møte nr. 2 2022 

Mandag 20.06.2022 kl. 14-15.30, Haugaland Medisinske Senter 

 

 

Medlemmer 

Legeforeningen:   John Simon Ertvaag, Hilde Nummedal (forfall)  

Kommunen:    Anita Rojas, Kristine Tveit (leder og referent) 

Kommuneoverlege:   (Vakant) 

 

 

 

Saker 
 

1. Godkjenning av referat, innkalling og saksliste 

Møte nr 2. var opprinnelig avtalt til torsdag 28. april, men ble utsatt slik at ALU kunne gjennomføre 

sitt møte først. 

 

Referat fra møte 03.02.22, innkalling og saksliste godkjent. 

 

 
 

2. Oppfølging av saker i referat fra LSU/saker fra/til ALU 

1. Rutiner for håndtering av klager og henvendelser: Publisert på infosiden til fastlegene.  

 

2. Samhandling mellom fastlegene og NAV: Invitasjon sendt fra NAV til det enkelte legekontor. 

 

3. Rekrutteringsutfordringer: ALUs innspill av 31.01.22 om tiltak for å beholde og rekruttere leger 

som ble lagt fram i sist LSU-møte lagt fram for kommunestyret 04.04.2022, sak 32/22 Orientering 

om legesituasjonen i Karmøy kommune. Kommunestyret vedtok følgende:  

Kommunestyret ber om at det arbeides videre med økonomiske og organisatoriske tiltak for å bedre 

rekruttering av leger til Karmøy kommune. Vedlagte innspill fra ALU datert 31.01.22 vurderes, og forslag 

til tiltak drøftes og utarbeides i samråd med leger som praktiserer i Karmøy kommune. Hovedutvalg helse 

og omsorg blir orientert om aktuelle tiltak når møtet mellom kommunen og allmennlegeforeningen har 

funnet sted. Kostnadene må estimeres på tiltakene som foreslås. Dette bør skje før september slik at partiene 

har mulighet til å se på mulige løsninger i budsjettarbeidet. 

Administrasjonen har gjennomført møter følgende leger: John Simon Ertvaag (representant for 

legeforeningen og fastlege ved Haugaland Medisinske Senter), Deniz Tekin (fastlege ved Åkra 

legesenter og medisinsk faglig rådgiver ved Karmøy legevakt) Martin Eikrem (tidligere 

Helse og omsorgsetaten 



 

 

smittevernlege og fastlege ved Åkra legesenter) og Julie Reinertsen fastlege ved Bygnes 

kommunale legesenter. Administrasjonen og legene har jobbet videre med å kartlegge og utrede 

aktuelle tiltak, og vil ha et nytt møte i august for å vurdere prioritering av tiltak for ny 

fremleggelse for kommunestyret i september. Nytt innspill fra ALU av juni 2022 vil bli tatt opp i 

neste møte og vedlegges saken til kommunestyret.  

 

Administrasjonen har også lagt frem sak 56/22 Fastlegeordningen – strakstiltak for å øke 

handlingsrommet for kommunen for kommunestyret 13.06.2022. I denne vedtok kommunestyret 

følgende: Fastlegesituasjonen i kommunen er nå under et ekstraordinært press. Som strakstiltak vedtar 

kommunestyret følgende for å øke kommunens handlingsrom: 1. For å stabilisere fastlegetilbudet i 

kommunen forberedes etablering av nytt kommunalt legesenter i egnede lokaler, evt. utvidelse av 

eksisterende kommunalt legesenter på Bygnes, for oppstart i løpet av 2023. 2. Kommunestyret viser til at 

det er sårbart for fastlegeordningen at fastlegehjemler blir stående ubesatt over lang tid. Administrasjonen 

bes starte opp et arbeid med overtakelse av hjemler i privat næringsdrift, hvor det ikke har lykkes med 

rekruttering etter gjentatte utlysninger. Overtakelser av slike hjemler skal skje etter individuelle avtaler, 

basert på fastlagte kriterier, med den enkelte hjemmelsinnehaver. Hjemlene kan flyttes til kommunalt 

legesenter dersom det ikke finnes andre hensiktsmessige løsninger. 3. Kommunestyret setter av inntil 3 mill 

kroner til formålene i 2022 som dekkes av kommunestyrets disposisjonsfond. Økonomiske konsekvenser for 

eventuell oppretting og drift av kommunalt legesenter innarbeides i budsjett for 2023. 

 

 

3. Orientering fra kommunen 

1. Samfunnsmedisin: Elisabeth Ertvaag er ny smittevernlege i 40 % stilling. Eva Biringer starter som 

kommuneoverlege i 40 % stilling 1. juli. Det jobbes videre med rekruttering. 

 

2. Ferieliste fastleger: De fleste har avklart vikar. Helsesjef mangler noen tilbakemeldinger. 

 

3. Legevaktutredning: Karmøy kommunestyre vil få fremlagt ny sak til behandling når det er 

avklart i nabokommuner om de ønsker å inngå i et samarbeid.    

 

4. Kommunen har fått to 2 nye LIS1-stillinger fra september. Disse skal jobbe på hhv. Haugaland 

Medisinske Senter og Norheim legesenter og ha praksis ved Haugesund legevakt.  

 

5. Kommunen har fått 2 introduksjonsstillinger først og fremst for sykehjemsleger som ønsker 

spesialisering i allmennmedisin. Det er ikke avklart om det er aktuelt for å ta ordningen i bruk 

overfor sykehjemslegene og hvordan disse skal fordeles.  

 

6. Etter initiativ fra lege er nå Norheim sykehjem godkjent som utdanningsinstitusjon og kan 

erstatte sykehustjeneste for LIS3. Planen er at stillingen lyses ut i høst med oppstart ca. 01.03.23. 

 

7. Oppfølging av legeplanen – pågående rekruttering: Det er for tiden flere ledige hjemler i næring 

og det jobbes med rekruttering. Kommunen vil være åpen for å i samarbeid med legesentre 

opprette nye hjemler fortløpende der hvor det er behov og reell mulighet for å rekruttere nye 

leger til kommunen.  

 

 

4. Eventuelt  

Ingen saker meldt 


